

التاريخ : ١٨ مارس ٢٠٢٦ م

تحية طيبة وبعد،،،

**Renewal of Appointing Liquidity Provider  
for the Omantel Shares**

**تجديد اتفاقية مزود السيولة لأسهم عمانتل**

With reference to our disclosure dated 31<sup>st</sup> December 2023 relating to the appointment of United Securities as liquidity provider, Oman Telecommunications Company SAOG (Omantel) would like to announce the renewal of its agreement with United Securities as liquidity provider for the company's shares listed on Muscat Stock Exchange (MSX).

بالإشارة إلى إفصاحنا بتاريخ ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ م بشأن تعيين المتحدة للأوراق المالية لتقديم خدمة تزويد السيولة، تود الشركة العُمانية للاتصالات ش م ع ع (عمانتل) أن تعلن عن تجديد عقدها مع المتحدة للأوراق المالية لتقديم خدمات مزود سيولة لأسهمها المدرجة في بورصة مسقط. (MSX).

The arrangement is in accordance with the framework of MSX Resolution No. 73/2023 regarding issuance of market making regulations.

وبأني وفقاً لمتطلبات قرار بورصة مسقط رقم ٢٠٢٣/٧٣ بشأن إصدار لوائح صناعة السوق.

This appointment will be valid from 01 April 2026 until 30 March 2027. United Securities will continue to quote bids and offers for Omantel shares within the framework of MSX market making regulations.

يسري هذا التعيين من تاريخ ١ إبريل ٢٠٢٦ م حتى ٣٠ مارس ٢٠٢٧ م وستواصل المتحدة للأوراق المالية خلالها تقديم العروض والطلبات لأسهم عمانتل وفق متطلبات لوائح صناعة السوق في بورصة مسقط.

This step is expected to maintain the liquidity in Omantel shares.

حيث إنه من المتوقع أن يسهم هذا الإجراء في الحفاظ على سيولة أسهم عمانتل.

١٥ أمانة سر الشركة

Company Secretariat

